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Olen seltsi juhatuses tegutsenud viimased kuus aastat ning valmis osalema seltsi juhatuse töös 

ka järgmised kolm aastat.  

Omalt poolt olen seni eelkõige panustanud erinevate seltsi ürituste korraldamisse. Mul on hea 

meel, et seltsi koolituspäevad on jätkuvalt olnud väga hea kvaliteediga ning neist osavõtt on 

liikmete poolt olnud aktiivne. Samuti on tore, et Pühajärve ürituse hea hoog on viimastel 

aastatel veelgi parema hoo sisse saanud ning reedeõhtune akadeemiline osa on hästi vastu 

võetud. Sügisel toimunud Balti Kongressi korraldamine oli pikaajaline protsess ning positiivne 

tagasiside kongressil osalejate poolt kindlasti väga rõõmustav ning juhatuse tööd tunnustav. 

Seltsi esindajana ESAICi juures olen püüdnud hoida parajat kontakti kahe seltsi tegemiste 

vahel.  

Lisaks eelmainitule oli viimastel aastatel üheks suureks tööks ka osalemine seltsi esindajana 

Tervisekassa poolt välja antud Transfusioonravi juhendi koostamises. Usun, et üks vajalik 

juhend on nüüd nii anestesioloogidele kui ka paljudele teiste eriala spetsialistidele olemas.  

Arvan, et järgnevatel aastatel on oluline: 

 hoida traditsioone (talveseminar) ning senist head kvaliteeti seltsi tegemistes 

(koolituspäevad ja seminari),  

 tegutseda edasi plaanidega ja ideedega, mis seni veel pooleli: arengukava, pädevuse 

hindamine, 

 kuulata liikmete mõtteid ja kaasata neid erinevatesse seltsi tegevustesse. 

 

Meie põhikirja ning eelmise üldkogu otsuse järgi valitakse seltsi president liikmete poolt 

juhatuse liikmete hulgast.  Olen nõus, et minu kandidatuur esitatakse ka presidendi 

valimistele, kui osutun valituks uude juhatusse.  
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